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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 11. august 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
196 alm. del, stillet efter ønske fra Ole Vagn Christensen (S), som jeg hermed skal 
besvare.

Spørgsmål 196:

"Hvilken kommentar har ministeren til det alternative forslag om tilladelse til at 
udbygge/nybygge et multifuel-anlæg med en forbrændingskapacitet på ca. 
100.000 ton med en klausul om, at der i de første 5-8 år kun må forbrændes en be-
grænset affaldsmængde på f.eks. 50-60.000 ton affald om året?"

Svar:

For mig er det positivt, at I/S Kraftvarmeværk Thisted tænker kreativt og vurderer an-
dre løsningsmuligheder.

Generelt begrundes Energistyrelsens afslag med, at der ikke er tilstrækkeligt affald til 
en kraftig udvidelse af affaldsforbrændingskapaciteten, men afgørelsen forhindrer ik-
ke, at der etableres kapacitet til andre brændsler, som fx biomasse. Som jeg har 
skrevet i mit svar til I/S Kraftvarmeværk Thisted, jf. besvarelse af spørgsmål 195, op-
fordrer jeg I/S Kraftvarmeværk Thisted til at aftale et møde med Energistyrelsen for at 
drøfte mulighederne mere detaljeret.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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